
REKTÖR Prof. Dr. Fevzi Sür-
meli, havaalan›n›n 20 y›ld›r sivil
uçaklara aç›k oldu¤unu ve 120
kifli kapasiteli uçaklar›n her za-
man inebilece¤ini söyledi. 

365 gün 24 saat sivil uçaklara
hizmet verilebilece¤ini belirten
Sürmeli, son bir y›l içinde hava-
alan›nda Brüksel-Eskiflehir ara-
s›nda karfl›l›kl› seferler düzenle-
yen Corendon Havayolu firmas›
uçaklar› hariç 236 sivil uçuflun
gerçekleflti¤ini kaydetti.

Sürmeli, gerekli düzenlemeler ya-
p›lmadan büyük uçaklar›n inmesi-
nin ise mümkün olmad›¤›n› aç›k-
lad›. Devam› 5. Sayfada

ÖĞRENCİLERE SORDUK:
Lisansüstü eğitim hakkında ne düşünü-
yorsunuz, siz de almak ister misiniz?

Öğr. Gör. Zekiye DOĞAN:
“Yabancı öğrenciler için
ev arkadaşı arıyoruz”➤ 8
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nelerhafta
var?
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6 Eylül Çarflamba

5 Eylül Sal›

22. Türkiye Endüstri
Mühendisli¤i Buluflmas›
Yer: Atatürk Kültür ve Sanat
Merkezi 
6-9 Eylül tarihleri aras›nda
gerçekleflecek.

SEM‹NER

7. Ulusal Kimya
Mühendisli¤i Kongresi
Yer: Kongre Merkezi
5-8 Eylül tarihleri aras›nda
gerçekleflecek.

KONGRE➤

Mevlüt DEM‹RC‹O⁄LU 

Prof. Dr. Sürmeli, büyük uçaklar›n durmamas› durumunda yarar-

lan›lan 100-150 metrelik emniyet alan›na ihiyaç oldu¤unu aç›klad›.

Ö⁄RET‹M y›l›n›n sona er-
mesiyle birlikte üniversite-
mizde farkl› bir hareketlilik
yaflan›yor. Yap› ‹flleri ve Tek-
nik Daire Baflkanl›¤›, Anado-
lu Üniversitesi’ni yeni ö¤re-
tim y›l›na haz›rlamak için
pek çok birimde bak›m ona-
r›m çal›flmalar› yürütüyor.

ÜN‹VERS‹TEM‹Z‹N Empire
State College ile birlikte yürüt-
tü¤ü uluslararas› tezsiz yüksek
lisans program› profesyonelle-
re ifl yerlerinden ayr›lmadan
e¤itim f›rsat› sunuyor.

➤ HABERİ 6’DA

➤ HABERİ 7’DE

Anadolu yeni
öğretim yılına
hazırlanıyor

TÜRK‹YE’N‹N  farkl› üniversitelerinden ge-
lerek üniversitemizde yaz okuluna kat›lan
ö¤renciler, Eskiflehir’de bulunmaktan mem-

nun olduklar›n› söylediler. Ö¤renciler Ana-
dolu Üniversitesi’nde ö¤renim görmenin
mutluluk verici oldu¤unu belirttiler.        ➤ 3

Profesyoneller
için yüksek lisans

REKTÖR Prof. Dr. Fevzi Sürmeli, düzenledi¤i
bas›n toplant›s›nda üniversitemiz havaalan›
ile ilgili tart›flmalara son noktay› koydu. 

Anadolu Haber, üniversite-
miz ö¤retim eleman›, mezun
ve ö¤rencilerini görüfllerini
paylaflmaya davet ediyor. 300
kelimeyi aflmayan yaz›lar›n›-
z› foto¤raf›n›zla birlikte “ha-
ber@anadolu.edu.tr” adresi-
ne bekliyoruz. 

KÖfiE YAZISI ÇA⁄RISI➤

Rektör 

Prof. Dr. Fevzi

Sürmeli:

Prof. Dr. Atila BARKANA:
“Artık Çin’e de açılacağız”



BEDEN E¤itimi ve Spor Yük-
sekokulu  7-14 Temmuz günle-
rinde Belçika’nn Ghent kentin-
de düzenlenen Uluslararas›
Jimnastik Festivali’ne kat›ld›.
Avrupa Jimnastik Federasyo-
nu (UEG) taraf›ndan düzenle-
nen festivalde 35 ülkeden yak-
lafl›k 3 bin 500 sporcu yer ald›.
Türkiye’den yaln›zca üniversi-
temizin kat›ld›¤› festivale Ana-
dolu Üniversitesi’ni Beden E¤i-

timi ve Spor Yüksekoku-
lu’ndan Ö¤r. Gör. Sabriye To-
sun fientürk ve  Ö¤r. Gör. Ah-
met Uslu liderli¤inde 20  BES-
YO ö¤rencisi temsil etti.  

Gösteriler üç farkl› merkezde
yap›l›rken BESYO  ö¤rencileri-
nin sergiledi¤i dans ve akroba-
tik jimnastik gösterileri izleyi-
cilerden büyük ilgi gördü.  Ö¤r.
Gör. Ahmet Uslu, iki y›lda bir
gerçekletirilen festival için ha-
z›rl›klara flimdiden bafllad›kla-
r›n› belirterek, 2008 y›l›nda

Fransa’da gerçeklefltirilecek
olan  festivale flartlar›n uygun
olmas› durumunda yine kat›la-
caklar›n› ifade etti. Uslu,  ev-
rensel e¤itim aç›s›ndan Anado-
lu Üniversitesi’nin böyle bir et-
kinli¤e kat›lmas›n›n ve Türki-
ye’den kat›lan tek üniversite ol-
mas›n›n bir ayr›cal›k yaratt›¤›-
n› belirtti. Uslu, ö¤rencilerimi-
zin festivale çok s›k› haz›rlan-
d›klar›n› ve yapt›klar› gösteri-
ler ile izleyicilerin hayranl›¤›n›
kazand›klar›n› söyledi.
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GÜZEL Sanatlar Fakülte-
si Çizgi Film-Animasyon
Bölümü ikinci s›n›f ö¤-
rencisi Candafl fiiflman
“Bilinçalt›” adl› animas-
yon filmiyle Apple i-Can
2006 yar›flmas›nda Ani-
masyon Film dal›nda bi-
rincilik ödülünü kazand›.
4 B‹NDEN
FAZLA BAfiVURU

Apple Inc. taraf›ndan bu
y›l alt›nc›s› düzenlenen
yar›flma tasar›m, film,
müzik ve foto¤raf  olmak
üzere dört ana ve 17 alt
kategoride düzenlendi.
Yar›flmaya bu y›l 4 bini
aflk›n rekor baflvuru ger-
çekleflti. Apple i-Can,
Türkiye’de dijital plat-
formda yap›lan en genifl
kapsaml› yar›flma olma
özelli¤ini tafl›yor. Seçici
jüri üyeleri aras›nda De-
met Akba¤ (Oyuncu),
Ezel Akay (Yönetmen),
Meltem Cumbul (Oyun-
cu), Ömer Faruk Sorak,
(Yönetmen), Sevin Ok-

yay (Film Yazar›) ve Ti-
muçin Esen (Oyuncu) gi-
bi ünlü isimlerin yer ald›-
¤› film kategorisi dal›nda,
Candafl fiiflman “Bilinçal-
t›” isimli animasyon fil-
miyle Animasyon Film
dal›nda birincilik ödülü-
ne lay›k görüldü. 

Bu dersin ad› Latin dans›

ANADOLU Üniversitesi’ndeki seçmeli
derslere Latin Danslar› da eklendi. 

Ö¤renciler, 3 ECTS kredisi de¤erindeki
derse önümüzdeki ö¤retim y›l›ndan
itibaren baflvurabilecek. Latin Dansla-
r› dersi Beden E¤itimi ve Sanat Tarihi
derslerinin bir alternatifi olarak iflle-
necek. Dersin kontenjan›, çal›flma ile
ders saatleri yak›n bir zamanda ilan
edilecek.

Dersler için uygun bir mekan haz›rlanma-
s› ve ö¤rencilerin dans için kullanabile-
cekleri ucuz ayakkab› sa¤lanmas› için ça-
l›flmalar devam ediyor. 

Büyük ilgi görmesi beklenen Latin
danslar› dersine ö¤renciler 25 kifliden
oluflan gruplar halinde kat›lacak. Dersle-
rin kaç gruptan oluflaca¤› daha sonra
aç›klanacak. 

Anadolu
Üniversitesi
ö¤rencileri
art›k Latin

Dans› dersleri
de alarak

mezun olacak

EMEKL‹YE ayr›lan 1. Taktik Hava Kuvveti Ko-
mutan› Korgeneral Atalay Efeer ile Ankara’ya ata-
nan 1. Taktik Hava Kuvveti Komutan Yard›mc›s›
Tümgeneral Torcan Polatsü 9 ve 15 A¤ustos gün-
lerinde Anadolu Üniversitesi’ne gelerek veda ziya-
retinde bulundular. Rektör Prof. Dr. Fevzi Sürme-
li ile görüflen komutanlar üniversitemiz fleref def-
terini de imzalad›. 

Komutanlardan veda

Candaş’a animasyon ödülü

Belçika’da Anadolu rüzgarı

Cihan BOZASLAN   

Mevlüt DEM‹RC‹O⁄LU 

Korg. Atalay Efeer, Prof. Dr. Sürmeli’yi ziyaret etti.

Candafl fiiflman 

Tümg. Polatsü ziyarette fleref defterini de imzalad›.



YABANCI Diller Yüksek
Okulu Haz›rl›k s›n›f› bü-
tünleme s›navlar› 22-23
A¤ustos tarihleri aras›nda
gerçekleflti. Üç kategoriden
oluflan s›navlarda 538 ö¤-
renci ter döktü. Ö¤rencile-
rin baflar›l› olabilmeleri
için dönem içi notlar›n›n ve
s›nav ortalamalar›n›n en az
70 puan olmas› gerekiyor. 

Yabanc› Diller Yüksek
Okulu Müdürü Prof. Dr.
Handan Yavuz, haz›rl›k s›-
n›f›na gelen ö¤rencilerin
haz›rl›¤› y›l kayb› olarak

de¤il  tam tersi onlara ve-
rilmifl büyük bir flans ola-
rak görmeleri ve buna gö-
re çal›flmalar› gerekti¤ini
söyledi. 

Ö¤rencilerin hiçbir kursta
bulamayacaklar› e¤itimin,
haz›rl›k s›n›f›nda fazlas›yla
verildi¤ini vurgulayan Ya-
vuz, bütünleme s›nav› so-
nuçlar›n›n Eylül ay›n›n ba-
fl›nda aç›klanaca¤›n› belirt-
ti. Bütünleme s›nav›nda
baflar›s›z olan ö¤renciler,
Eylül’de yap›lacak yeterlilik
s›nav›na girebilecekler.

Bütünleme heyecanı

ÜN‹VERS‹TEM‹Z‹N açt›¤›
yaz okuluna Türkiye’nin de-
¤iflik üniversitelerinden gelen
pek çok ö¤renci kat›l›yor.
Konuk ö¤rencilere göre, kü-
tüphane, hastane, sinema,
market ve kafeler Anadolu
Üniversitesi’ni di¤er  birçok
üniversiteden ay›ran özel-
likleri olarak karfl›m›za ç›k›-
yor. Ö¤renciler Anadolu Üni-
versitesi hakk›nda flunlar›
söylüyor:

HÜSEY‹N ALTIOK
(Dumlup›nar Üniversitesi)

Eskiflehir, kendini gelifltiren
bir flehir. Kampüs gerçekten
çok güzel ve sosyal olanak-
lar yeterli. E¤itimimi bura-
da devam ettirmek isterdim.
Çünkü okudu¤um üniversi-
te bana Anadolu Üniversite-
si’nin sundu¤u olanaklar›
sunmuyor. 

VEL‹ PERÇ‹N 
(Gazi Üniversitesi)

Eskiflehir ö¤renci aç›s›ndan
çok rahat fakat kiralar› yük-
sek bir kent. Kampüs harika
fakat derslere devaml›l›¤›n
zorunlu olmas› kötü. Gazi
Üniversitesi’nde derslere de-
vam zorunlulu¤u yok. Asl›n-
da Gazi Üniversitesi’yle Ana-
dolu Üniversitesi’ni karfl›lafl-
t›rmak istemem. Burada sa-
dece yaz okulu için bulunu-
yorum bundan dolay› pek de
sa¤l›kl› bir karfl›laflt›rma yap-
m›fl olamam. 

BAfiAK DURSUN
(Bal›kesir Üniversitesi) 

Anadolu Üniversitesi’nin ka-
p›s›ndan ilk girdi¤im anda ve
fakülteye girene kadar hay-
ran hayran etraf›ma bakt›m.
Çok be¤endim. Bu üniversi-
te’den üç ders al›yorum ve

ö¤retim elemanlar›n›n çok
iyi oldu¤unu gördüm. E¤iti-
mime burada devam etmek
isterdim ama not sistemi bi-
raz zorlad›. Burada bir ders-
ten 70 puan al›p da geçeme-
mek var. Onun d›fl›nda hoca-
lar olsun, Eskiflehir olsun,
Anadolu Üniversitesi olsun
gayet güzel. Burada oturmufl
bir sistem var.

MEHMET ÇET‹NKAYA
(Erciyes Üniversitesi)

Ö¤renci için Eskiflehir ideal
bir flehir. Burada ö¤renciler
istedikleri her türlü sosyal
aktiviteyi gerçeklefltirebilme
olana¤›na sahip. Burada e¤i-
timime devam etmek ister-
dim. Çünkü bizim üniversite-
mize nazaran dersi geçmek
daha kolay. Hocalar zorlam›-
yor. Di¤er bir etken de üni-
versitenin ortam›n›n çok gü-
zel olmas›.

SEZG‹N ES‹N TURUNÇ
(Gaziantep Üniversitesi)

Eskiflehir, ilk geldi¤im za-
man çok keyifliydi ama art›k
s›k›ld›m. Ö¤renciyi kabul et-
mifl bir flehir fakat ö¤renci
kenti olmas›na ra¤men çok
pahal›. Rahat hareket edebi-
lece¤iniz bir ortam. Özellikle
de bir bayan olarak burada
tacize u¤ramadan rahatça
dolaflabiliyorum. Kampüs
fiziksel yap›s› itibariyle çok
güzel ve düzenli. Anlat›lanla-
ra göre faaliyetleriniz çok e¤-
lenceli. Üniversitenin çok
fazla ö¤retim eleman›na sa-
hip olmas›  da bir avantaj. 

GÖKÇE D‹K‹C‹
(Osmangazi Üniversitesi)

Kampus’te güvenlik çok iyi.
Sadece ö¤rencilerin girmesi
güzel. fiunu da belirtmeliyim
ki Anadolu Üniversitesi’nde
daha çok ö¤rencinin yan›n-
da olan bir sistem var.  

HABER
Anadolu

Haber
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ekserji
kursu

REKTÖR Prof. Dr. Fevzi
Sürmeli, Skyturk televizyo-
nunda yay›nlanan, Dr. Yaz-
gülü Aldo¤an'›n Cevap
Anahtar› Program›'na ko-
nuk olarak kat›ld›.

Programda Anadolu Üni-
versitesi hakk›nda bilgiler
veren Prof. Dr. Fevzi Sür-
meli, ö¤renim dilinin Türk-
çe ve ‹ngilizce olarak veril-
di¤ini belirterek, birimlerin
tamam›na yak›n›nda ‹ngi-
lizce haz›rl›k e¤itimi verdik-

lerini söyledi.
Anadolu Üniver-
sitesi'nde fakülte,
yüksekokul ve
meslek yüksek
okulu olmak üze-
re toplam 23 e¤i-
tim birimi oldu¤unu ifade
eden Rektör Prof. Dr. Sür-
meli, üniversitemizde 24
bin 300 ö¤rencinin ö¤re-
nim gördü¤ünü ve bu y›l da
yeni kay›tla 5 bin 500 ö¤-
renci al›naca¤›n› söyledi. 

Anadolu Üniversitesi'nin
verdi¤i e¤itimin yan› s›ra

sosyal ve kültürel
de¤erlerle, ö¤ren-
cilerini birçok
alanda gelifltirdi-
¤ini belirten Sür-
meli, Eskiflehir'de
ve Anadolu Üni-

versitesi'nde sa¤l›k, ulafl›m
ve bar›nma konular›n›n ço-
¤unun çözümlenmifl du-
rumda oldu¤unu ve baz›
ö¤rencilerimizin yar› za-
manl› olarak Anadolu Üni-
versitesi bünyesinde faali-
yet gösteren, gazete, radyo,
tiyatro ve televizyon alanla-
r›nda çal›flt›klar›n› söyledi.

Özel yetenek s›nav›yla ö¤-
renci alan Sivil Havac›l›k
Yüksekokulu Pilotaj bölü-
mü’nde yedi aflamal› bir s›-
nav uyguland›¤›n› anlatan
Prof. Dr. Sürmeli, “Biz bu
bölüme 10 ö¤renci al›yoruz.
Bu bölümümüz Türkiye'de
tek. Ö¤rencilerimiz daha
mezun olmadan birinci
s›n›ftan ikinci s›n›fa geçer-
ken paylafl›l›yor. Özel flir-
ketler pilotlar›m›za büyük
önem veriyor. Çok aranan
bir meslek oldu¤u için
mezunlar›m›z iflsiz kal-
m›yor" diye konufltu.

Çağdaş eğitimin adresi
Mevlüt DEM‹RC‹O⁄LU 

Konuk öğrenciler
Anadolu’yu sevdi
Esra DEM‹R   

DAHA önce iki kez ‹z-
mir’de düzenlenen “Ek-
serji ve Uygulamalar›
Üzerine Yaz Kursu” bu
y›l Anadolu Üniversite-
si’nde gerçeklefltirildi. 

Sivil Havac›l›k Yükseko-
kulu taraf›ndan 4-16
A¤ustos tarihleri aras›n-
da gerçeklefltirilen kurs-
ta konuflan Ontario Üni-
versitesi ö¤retim üyesi
‹brahim Dinçer, ülkemi-
zin enerji kaynaklar›
aç›s›ndan iyi bir potan-
siyele sahip oldu¤unu
belirterek, Türkiye’nin
bir enerji haritas› ç›kar-
mas› ve gerekirse nükle-
er enerjiye baflvurmas›
gerekti¤ini söyledi.

Ekserji, enerji kaynakla-
r›n›n kullan›m›n›n çevre
üzerindeki etkilerinin
belirlenmesi, daha etkin
enerji kaynak kullan›m›-
n›n hedeflenmesi, yük-
sek ve düflük kaliteli
enerji kaynaklar›n›n
ay›rt edilmesi gibi konu-
lar üzerinde duruyor.

ANADOLU Üniversitesi
Mediko-Sosyal Merkezi
Hastanesi çal›flanlar›n-
dan Sevinç Uzun, 21
A¤ustos Pazartesi günü
beyin tümörüne ba¤l›
kanamadan dolay› ara-
m›zdan ayr›ld›. 36 yafl›n-
da hayata gözlerini yu-
man Sevinç Uzun Rah-
man Camii’de k›l›nan
cenaze namaz›ndan
sonra Seyitgazi Asri Me-
zarl›¤›’na defnedildi. 
Mediko-Sosyal Merkezi
Hastanesi’nde 1993 y›-
l›ndan bu yana memur
olarak çal›flan Uzun’a
Anadolu Haber olarak,
Tanr›’dan rahmet, ailesi-
ne ve sevenlerine bafl
sa¤l›¤› diliyoruz.

Sevinç
Uzun’u
kaybettik

S‹GARA paketlerinde zorun-
lu hale getirilen uyar›lar›n et-
kilerini araflt›rmak amac›yla
yap›lan ankete kat›lan 100
ö¤rencinin 86’s› “uya-
r›lar›n size etkisi
oldu mu?” so-
rusuna “ha-
y›r”, 9’u
“evet”, 5’i
“karars›z›m”
yan›t›n› verdi.

Fen Fakültesi ö¤re-
tim üyesi Yard. Doç. Dr.
Zerrin Aflan yönetimindeki
‹statistik Bölümü ö¤rencile-
ri, “aktif sigara içicilerine
yönelik, sigara paketlerinde
zorunlu hale getirilen uyar›-

lar›n etkisini araflt›rmak”
amac›yla Yunusemre Yer-

leflkesi’nde anket çal›flma-
s› yapt›. Ankete kat›-

lan 69 erkek ve
31 k›z ö¤renci-
den 50’si gün-
de bir paket,

19’u yar›m pa-
ket, 5’i iki paket

ve 10’u “birkaç ta-
ne içiyorum” yan›t›n›

verdi.

Ö¤rencilerin 80’i “uyar›lar-
dan sonra sigara içme s›kl›-
¤›n›zda bir de¤iflme var m›?”
sorusunu “de¤iflme yok” diye
yan›tlad›. “Evet” diyen ise 9
kifli oldu.

Sigara içmeyin uyarısı
paket üzerinde kaldı
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■  Önümüzdeki ö¤retim
y›l› için uluslararas› ilifl-
kiler konusunda ortaya
konulan projelerden
bahseder misiniz?

REKTÖR Yard›mc›s› Prof.
Dr. Atila Barkana, Anadolu
Üniversitesi’nin yurtd›fl›n-
daki üniversitelerle yapt›¤›
iflbirli¤i anlaflmalar› konu-
sunda Anadolu Haber’e
aç›klamalarda bulundu.
Barkana, anlaflmalar çer-
çevesinde yurtd›fl›na giden
ve üniversitemize gelen ö¤-
renci ve ö¤retim elemanla-
r› konusunda da bilgiler
verdi.

■  Amerika ve Avrupa’da-
ki üniversitelerle iflbirli¤i
konusunda Anadolu Üni-
versitesi hangi noktaya
geldi?

‹flbirli¤imiz genel olarak
1998 y›l›ndan itibaren ge-
liflmeye bafllad› ve üniversi-
temiz flu ana kadar 23 ayr›
ünivesiteyle  ikili anlaflma
imzalad›. Bunlar sadece
üniversitemizle di¤er üni-
versiteler aras›nda olan an-
laflmalar. 

Ayr›ca, Avrupa Birli¤i üyesi
ülkelerle Erasmus de¤iflim
program› çerçevesinde
olan anlaflmalar›m›z var.
Bu kapsamda 150 farkl›
üniversite ile 250 anlaflma
imzalanm›fl durumda. Her
üniversitede anlaflmalar
bölüm baz›nda yap›l›yor.
Onun  için Avrupa Birli-
¤i’nde 150 üniversitede 250
ayr› anlaflma ç›km›fl du-
rumda. 

Bunun d›fl›nda mesleki e¤i-
tim alan›n› kapsayan Le-
onardo Da Vinci program›
çerçevesinde üniversite-
mizden 6 proje kabul edil-
di. Bu projeler son iki y›l
içindeki geliflmeler. Bu 6
proje çerçevesinde halen 10
ö¤rencimiz ve 17 ö¤retim
eleman›m›z Avrupa’ya gitti.
Önümüzdeki y›l da yeni ka-
bul edilen projeler dolay›-
s›yla 10 ö¤renci ve 10 ö¤re-
tim eleman›m›z Avrupa’ya
gidecek. Bunlar›n d›fl›nda
gençlik programlar› var.
Burada Lületafl› projesi
çerçevesinde 10 gencimiz
Avusturya’ya gitti ve bura-
da e¤itim ald›lar. Onun d›-
fl›nda ö¤rencilerimiz ‘Avru-
pa Nedir?’ fleklinde bir pro-
je gerçeklefltirdi. Bu proje
çerçevesinde de Avrupa’n›n

çok de¤iflik ülkelerinden
birçok ö¤renci Eskiflehir’e
geldi. 

■  Bir de üniversitemizin
gelifltirdi¤i çifte diplo-
ma flans› var. Bunun
hakk›nda da bilgi vere-
bilir misiniz?

Üniversitemizin, son 2-3
y›lda gelifltirmifl oldu¤u çift
diploma programlar› var.
Bu özellikle Amerika’daki
State University of New
York, yani New York Eya-
let Üniversitesi’yle yap›lan
iflbirli¤i çerçevesinde gelifli-
yor. Bu çerçevede de¤iflik
programlar›m›zdan bir ta-
nesi MBA program›. Bu ifl-
letme  yüksek lisans prog-
ram› internet üzerinden
yürütülüyor.  Ayr›ca bu se-
ne bafllayacak olan yeni bir
iktisat program›m›z var.
Yine Cortland College’de,
çift diploma program› var.
O da bu y›l k›lavuza girdi.
Daha önce Almanya’da
Köln’de bafllatm›fl oldu¤u-
muz, Köln Üniversitesi’yle
yürüttü¤ümüz  bir progra-
m›m›z var. Yine MBA dere-
cesi, iflletme dal›nda mast›r

derecesi veriyoruz. Ayr›ca
KKTC’de MBA program›-
m›z iflletme dal›nda sürü-
yor. Temel olarak flu anda-
ki iliflkilerimizin özeti bu.

■ Projelerimizin bafllad›-
¤› günden bu yana kaç
ö¤rencimiz ve ö¤retim
eleman›m›z yurt d›fl›na
gitti?

Erasmus d›fl›nda ikili an-
laflmalar çerçevesinde hali
haz›rda 26 ö¤renci üniver-
sitemize gelmifl ve gitmifl
olarak gözüküyor. Bunla-
r›n büyük bir k›sm› Ameri-
ka’dan, Rusya’dan, Japon-
ya’dan. Erasmus program›
çerçevesinde Avrupa Birli-
¤i’ne giden ve gelen ö¤renci
ve ö¤retim eleman› say›la-
r›n› flöyle özetleyebilirim:

ERASMUS’TA
RAKAMLAR 
G‹DEREK ARTIYOR

2004-2005 ö¤retim y›l› ilk
y›l›m›zd›. Giden ö¤renci sa-
y›m›z 80, ö¤retim eleman›
say›s› 38, 2005-2006’da bu
say›lar 206 ö¤renci ve 47
ö¤retim eleman› fleklinde
gelifliyor. 

2006-2007 ö¤retim y›l› için
de hali haz›rda 201 ö¤renci
yi güz dönemi ve y›ll›k baz-
da gönderiyoruz ve Ekim
ay›nda yeniden seçmeler
yap›lacak. Burada da takri-
ben 200 ö¤renciyi daha
gönderece¤imizi düflünü-
yoruz. Bu y›l gidecek ö¤re-
tim eleman› say›s› da 100
kadar. Gelen ö¤renci say›-
lar›na bakacak olursak, ilk
y›l›m›z olan 2004-2005 y›-
l›nda bu say› 8 ö¤renciydi.
Ö¤retim elemanlar›n›n sa-
y›s› ise 15 idi. Bir sonraki
y›l 2005-2006’da gelen ö¤-
renci say›s› 45’e ç›kt›. Gelen
ö¤retim eleman› say›s› da
35’e ç›kt›. 

2006-2007’de hali haz›rda
sonbaharda gelmek için 49
kifli baflvurdu. Bahar döne-
mi için gelecek ö¤renci sa-
y›s› belli de¤il. Dolay›s›yla
bu say›n›n 80 ile 100’lere
varaca¤›n› bekliyoruz. Ö¤-
retim elemanlar› ise henüz
belli de¤il. 

■ ‹flbirli¤i yap›lan üniver-
sitelerin Anadolu Üniver-
sitesi hakk›ndaki izlenim-
leri ve görüflleri nas›l?

Geçmiflte iflbirli¤ine bafllar-
ken özellikle Avrupa’da Tür-
kiye hakk›nda ciddi önyar-
g›lar vard› ve bu bir sorun
oluflturuyordu. Zaten ilk y›l
gelen ö¤renci say›s› sadece
8 kifliydi. Birçok ö¤renci ön-
ceden baflvurmas›na ra¤-
men Türkiye’ye gelmekten
vazgeçti. ‹lk y›l gelenlerin,
bizim çal›flmalar›m›z›n, art›
üniversitemize gelen ekiple-
rin, delegasyonlar›n›n gör-
düklerinden sonra  fikir de-
¤ifltirmeleri sonucunda
ikinci y›l gelen ö¤renci say›-
s›nda büyük bir art›fl oldu. 

Sadece geçen bahar döne-
minde Avrupa’dan ve Ame-
rika’dan üniversitemize 25
ayr› delegasyon geldi. Bu
ziyaretler sonucunda gelen
kiflilerin ülkemiz ve üniver-
sitemiz hakk›nda fikirleri
de¤iflti, önyarg›lar› tama-
men k›r›ld› ve hepsiyle an-
laflmalar yapt›k veya geç-
miflte baz› s›n›rl› anlaflma-
lar›m›z varsa onlar geliflti.
Hatta orada kalmad›k flim-
di bize ikili anlaflma teklif-
leri geliyor. Ortak dersler
haz›rlayal›m, ortak projeler
gelifltirelim önerileri geldi. 

fiimdi bize Avrupa’daki bir
çok yerden ikili anlaflma
teklifleri geliyor. Halbuki
ilk y›llarda biz baflkalar›na
teklifler götürürdük. Onlar
da bu sene kontenjan›m›z
yok gibi bahaneler gelifltiri-
yorlard›. fiimdi ise bunun
tam tersi oldu, art›k onlar
bize baflvuruyorlar.

Prof. Dr. Atila 
Barkana, gelecek
y›llarda Çin 
üniversiteleri ile 
iflbirli¤i yap›laca-
¤›n› aç›klad›.
Mevlüt DEM‹RC‹O⁄LU

Çok de¤iflik projelerimiz
var. Say›n rektörümüzün
öncelik vermek istedi¤i
baz› ülkeler var. 

Bunlardan bir tanesi Çin.
Önümüzdeki y›llarda
Çin’e aç›laca¤›z. Çin üni-
versiteleri ile iflbirli¤i ya-
paca¤›z. Di¤er ülke ise
Avustralya. Orada da ifl-
birli¤i yapmak isteyen ba-
z› üniversiteler var. Ame-
rika, Rusya, Japonya, Al-
manya ile olan mevcut
anlaflmalar›m›z›n yenile-
rinin yap›lmas› ve önceki-
lerin gelifltirilmesi söz ko-
nusu. Özellikle Alman-
ya’ya da önem veriyoruz. 

‹LKÖ⁄RET‹M ‹Ç‹N 
4 AYRI PROJE VAR

Bunun yan›nda arkadafl-
lar›m›z›n ilkö¤retim ve
ortaö¤retim ö¤renci ve
ö¤retmen adaylar› için
haz›rlad›klar› 4 ayr› proje
var. Bunlar Comenius
program› dahilinde olan
projeler. Yaz  aylar›nda
ciddi bir flekilde çal›fl›yor-
lar. Onun da önümüzdeki
y›l meyvelerini görece¤iz
san›r›m. 

AVRUPA’DA TÜRKÇE
Ö⁄RET‹M‹ PROJES‹

Üniversitemizin bir di¤er
uluslararas›na aç›lma
projesi de Avrupa ve
Amerika’da Türkçe ö¤re-
timi. Bu proje ana dil
olarak ya da ikinci dil
olarak Türkçe’nin ö¤reti-
mini amaçl›yor. Bunu
hem Avrupa, Amerika’da
bulunan Türkler için
hem de  yabanc›lar için
kullanabilece¤iz. Pilot ül-
ke olarak da Belçika se-
çilmifl durumda. 2 y›ld›r
üzerinde çal›fl›l›yor bu
projenin. Önümüzdeki
y›ldan itibaren Belçi-
ka’da bu projeyi uygula-
maya bafllayaca¤›z. 

PROJE ‹ZLEME VE
DESTEKLEME B‹R‹M‹ 

Bir di¤er önemle vurgula-
mak istedi¤im, yurtd›fl›
ile iliflkilerde projelerin
çok önemli yeri var. Bu
nedenle rektörümüz ayr›
bir birim kurdu. Proje ‹z-
leme ve Destekleme Biri-
mi. Bu birim de aktif ha-
le geliyor ve bundan son-
ra proje haz›rlamak iste-
yen, ortak bulmak iste-
yen ö¤retim üyemiz ve
ö¤retim elemanlar›m›za
destek olacaklar.
Ö¤retim elemanlar›m›z
bu birimle temas kurar-
larsa kendilerine yar-
d›mc› olunacakt›r. 

1945 y›l›nda Burdur’da do¤du. 1963 y›l›nda Bursa Erkek Lisesi’ni
bitirdi. Lisans ö¤renimini yapt›¤› Bo¤aziçi Üniversitesi Elektrik Mü-
hendisli¤i Bölümü’nden 1968 y›l›nda mezun oldu. 
Yükseklisans›n› 1971 y›l›nda Virginia Üniversitesi’nde tamamlad›.
Yine ayn› üniversitede 1975’te doktoras›n› bitirdi. 1979 y›l›nda
Eskiflehir Devlet Mühendislik Mimarl›k Akademisi’nde doçent ol-
du. Ard›ndan Anadolu Üniversitesi’nde 1989 y›l›nda profesörlü-
¤e yükseldi. 

‹dari Görevler: 
Prof. Dr. Atila Barkana, 1976–1982 y›llar› aras›nda DMMA Baflkan
Yard›mc›l›¤›, 1982–1996 aras›nda ise Mühendislik Mimarl›k Fakül-
tesi Dekan Yard›mc›l›¤› görevini yürüttü.
1986–1989 y›llar› aras›nda Aselsan Genel Müdür Yard›mc›l›¤› da
yapan Prof. Dr. Atila Barkana,  1996’dan 1998 y›l›na kadar Mühen-
dislik  Mimarl›k Fakültesi’nin dekanl›¤›n› yapt›. Prof. Dr. Barkana,
1998 y›l›ndan bu yana rektör yard›mc›l›¤› görevini sürdürüyor.

Prof. Dr. Atila Barkana kimdir? 

Artık Çin’e de açılacağız!



Bafltaraf› 1’de

Anadolu Üniversitesi  ha-
vaalan›n›n büyük uçakla-
r›n inifli için kullan›lmas›
konusunda aç›klamalarda
bulunan Rektör Prof. Dr.
Fevzi Sürmeli, düzenledi-
¤i bas›n toplant›s›nda ha-
vaalan›n›n 20 y›ld›r sivil
ulafl›ma aç›k oldu¤unu be-
lirterek, gerekli düzenle-
me yap›lmadan büyük
uçaklar›n inmesinin
mümkün olmad›¤›n› söy-
ledi. 

Toplant›n›n hiçbir kifli,
kurum ve kurulufla yan›t
niteli¤i tafl›mad›¤›n› ifade
eden Sürmeli, “Prof. Dr.
Y›lmaz Büyükerflen’in
rektör oldu¤u 1986 y›l›nda
aç›lan havaalan› pisti sa-
dece Sivil Havac›l›k Yük-
sekokulu’ndaki e¤itimler
için düflünülmüfl olsayd›
2525 metre uzunlu¤unda
ve 30 metre geniflli¤inde
infla edilmezdi. O günkü
koflullarda üniversite yat›-
r›m› olarak yap›lan bu ha-
vaalan›n›n ileride Eskifle-
hir’e katk› sa¤layaca¤› dü-
flünülmüfltür” dedi. 

DAHA ÖNCE DE
H‹ZMET VER‹LM‹fiT‹

O y›llarda kimse uçak ula-
fl›m›n› düflünmezken IM-
SIK Havayolu flirketinin
bir y›la yak›n Eskiflehir-‹s-
tanbul aras›nda Anadolu
Üniversitesi Havaalan›’na
uygun küçük uçaklarla
karfl›l›kl› seferler düzenle-
di¤ine dikkat çeken Prof.
Dr. Sürmeli, “Anadolu
Üniversitesi hiçbir ücret
almadan her türlü deste¤i
sa¤lam›flt›. Ama bu sürede
istenilen oranda doluluk
oran› olmay›nca flirket se-
ferleri iptal etti. Buna ben-
zer seferler TOP AIR ve
THY taraf›ndan da düzen-

lendi ve ayn› gerekçe ile
iptal edildi. Bizim sivil ha-
vac›l›k anlay›fl›m›z
1986’da böyle bafllad›.” di-
ye konufltu. 

ORTAK PROJE 
YÜRÜTÜLÜYOR

Sürmeli daha sonra flunla-
r› söyledi: “Eskiflehir hava
ulafl›m›n›n ulusal ve ulus-
lararas› nitelikte olmas›
gerekti¤ini, 15 y›ld›r Dev-
let Planlama Teflkilat› Ha-
vayolu Ulafl›m› Özel ‹hti-
sas Komisyonu Baflkanl›¤›
yapm›fl biri olarak söylü-
yorum. Sivil Havac›l›k
Yüksekokulu’ndaki arka-
dafllar›m›z, Eskiflehir, Kü-
tahya, Bilecik ve Afyonka-
rahisar’a yönelik TÜB‹-
TAK destekli bir projeyi
yürütüyor. Havayolu tafl›-
mac›l›¤›n›n sosyal ve eko-
nomik geliflmiflli¤ine kat-
k›s› ile Eskiflehir’deki po-
tansiyelin profilini belirle-
yip bunun sürdürülebilir
bir ulafl›m haline gelmesi-
ni sa¤layacak niteliklerin
neler olmas› gerekti¤ini
saptayacak proje yap›l›yor
flu anda. Yak›nda bunun
sonuçlar›n› aç›klayaca¤›z.
Eskiflehir bu projelerle ile-
riye götürülür.” 

2525 metre uzunlu¤unda,
30 metre geniflli¤inde ve
45 PCN mukavemet özel-

li¤indeki havaalan› pistine
hangi uçaklar›n inip kal-
kaca¤›n›n belli oldu¤una
iflaret eden Sürmeli, “20
y›ld›r sivil ulafl›ma aç›k
olan Anadolu Üniversitesi
Havaalan›’na gerekli dü-
zenleme yap›lmadan bü-
yük uçaklar›n inmesi
mümkün de¤ildir” dedi.

Havaalan›nda son bir y›l-
da Brüksel-Eskiflehir ara-
s›nda karfl›l›kl› seferler
düzenleyen Corendon
Havayolu firmas›n›n
uçaklar› hariç 236 sivil
uçuflun gerçekleflti¤ine
iflaret eden Sürmeli, Co-
rendon firmas›na ait 737-
300 tipi 200 kiflilik Boeing
uçaklar›n›n da pilot so-
rumlulu¤u ile havaalan›-
na indi¤ini ve büyük risk
ald›¤›n› belirtti. 

Sürmeli, “Bunun zorluk-
lar›n› da Corendon’un ver-
di¤i ve çekilen zorluklar›
ifade eden raporlarda gör-
dük. Bütün pilotlar 30
metrelik pistten dönüfl
yapmak için bir tekerle¤i
sabit tutarak dönmek zo-
runda olduklar›n› ve bu s›-
rada zarar gören lastikle-
rin bir sonraki iniflte pat-
lama riski tafl›d›¤›n› bil-
dirdiler” dedi. 

Prof. Dr. Sürmeli ayr›ca,
30 metre geniflli¤indeki

pistin yan›nda sadece
7.5’ar metrelik s›k›flt›r›l-
m›fl topraktan bir bölge
oldu¤unu ifade ederek,
“Corendon uçaklar›n›n 2
moturunun aras›ndaki
mesafe 27 metredir. O
uça¤›n moturunun içine
en ufak bir tafl›n girmesi,
uça¤›n yok olmas› demek-
tir” diye konufltu. 

EMN‹YET ALANININ
YOKLU⁄U R‹SKL‹

Uçaklar›n duramamas›
halinde pistlerin sonuna
yap›lan 100-150 metrelik
emniyet alan›n›n Anado-
lu Üniversitesi Havaala-
n›’nda bulunmad›¤›n›
belirten Sürmeli, her ris-
kin bir tolerans› bulun-
du¤unu, ancak havac›-
l›kta bu tolerans›n s›f›ra
yak›n oldu¤unu kaydetti.

Rektör Prof. Dr. Fevzi
Sürmeli, Anadolu
Üniversitesi Havaalan›-
’n›n büyük uçaklara ha-
z›r hale getirilebilmesi
için tahmini olarak 11
milyon YTL’lik bir yat›-
r›m yap›lmas› gerekti¤i-
ni söyledi. Prof. Dr. Sür-
meli, bunu yapmak iste-
yenlerin hiçbir zaman
önünü kapatmayacakla-
r›n› ve her zaman gelifli-
me aç›k olduklar›n› söz-
lerine ekledi.

VAH‹DETT‹N,  
MUSTAFA KEMAL 
VE  M‹LL‹  MÜCADELE

Turgut Özakman’›n “fiu Ç›lg›n
Türkler” adl› eseri, tarihte emper-

yalizme karfl› verilmifl ilk kurtulufl sa-
vafl› olan Milli Mücadele’nin tümüyle
gerçeklere dayanan destan-roman›-
d›r. Ancak Özakman’›n bu kitaptan
önce, 1997 Eylülünde Bilgi Yay›ne-
vi’nce bas›lan “Vahidettin, Mustafa
Kemal ve Milli Mücadele” adl› eseri
de, özellikle “fiu Ç›lg›n Türkler”i oku-
mufl olanlar için neredeyse olmazsa
olmaz önemde bir kitapt›r.

Kitab›n “Yalanlar, Yanl›fllar, Yutturma-
calar” fleklindeki alt bafll›¤›ndan da
anlafl›labilece¤i gibi, Özakman bu
çok kapsaml› (800 sayfa) ve tümüyle
belgelere dayan›larak kaleme al›nm›fl
incelemesinde, y›k›ma sürüklenen ve
Birinci Dünya Savafl›’n›n galiplerince
kâ¤›t üzerinde varl›¤›na son verilen
Osmanl› ‹mparatorlu¤u’nun ard›n-
dan verilen Milli Mücadele’yi, onun li-
deri ve Türkiye Cumhuriyeti’nin kuru-
cusu Mustafa Kemal’i karalamak ve
küçümsemek için ortaya at›lan nere-
deyse tüm savlar›  tarihsel gerçeklere
dayanarak çürütmek gibi soylu bir ifl-
levi yerine getirmektedir.

Bu kimli¤iyle “Vahidettin, Mustafa
Kemal ve Milli Mücadele”, bugün s›-
n›rlar› içersinde özgür bir toplum
kimli¤iyle yaflamakta oldu¤umuz
Türkiye Cumhuriyeti’nin hangi inan›l-
maz çabalar pahas›na tarih sahnesin-
de varedilmifl oldu¤unu aç›k ve seçik
gözler önüne sermektedir.

Mustafa Kemal Atatürk’e yönelik kara-
lama, küçümseme ve hatta inkâr ça-
balar›n›n ard› günümüze kadar kesil-
memifltir. Üstelik bu çabalar›n yaln›zca
olaylar› ve yaflananlar› yeterince bil-
meyen kiflilerden kaynakland›¤›n› söy-
leyip biraz olsun rahatlamam›z da ola-
naks›zd›r. Çünkü, “Vahidettin, Musta-
fa Kemal ve Milli Mücadele” adl› eser-
de belgelerin ›fl›¤›nda ortaya konuldu-
¤u gibi, bu çabalar› günümüzde bile
sürdürenler aras›nda, baflta baz› tarih
yazarl›¤›na soyunanlar olmak üzere,
bilim adamlar›, düzmece ayd›nlar ve
kalem sahipleri de bulunmaktad›r.
Bunlar, bugüne kadar en dayanaks›z
ve inan›lmaz savlar› birer tarihi gerçek-
mifl gibi do¤al söylemlerle ortaya at-
maktan çekinmemifllerdir. Bugün de
çekinmemektedirler. E¤er bugün, ya-
ni Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluflun-
dan seksen y›l sonra, baflta laiklik ilke-
si olmak üzere, bu cumhuriyetin te-
melini oluflturan ilkeler ne yaz›k ki ye-
niden tart›fl›l›r hale gelmiflse, bu suçta
özellikle genç kuflaklar›n kafalar›n› ka-
r›flt›rmay› ve gerçeklerden uzaklaflt›r-
may› görev edinen bu gibi çevrelerin
pay› çok büyüktür.

Milli Mücadele ve cumhuriyetin kuru-
lufl dönemine iliflkin hurafelerin karfl›-
s›na sa¤lam ç›kmak isteyenler için
“Vahidettin, Mustafa Kemal ve Milli
Mücadele”, eflsiz bir kaynakt›r.

Ahmet CEMAL

Okuma
Köşesi

Anadolu
Haber

5Sayfa Editörü:
Arafl. G

ör.  
Ça¤dafl CEYH

AN
haber

Rektör Prof.Dr. Sürmeli “Pistin büyük uçaklara haz›r hale gelebilmesi için yaklafl›k
11 miyon YTL’lik yat›r›m gerekli. Bunu yapmak isteyenlerin hiçbir zaman önünü
kapatmayaca¤›z. Her zaman geliflime aç›¤›z.” dedi. 

‘Havaalanı 20 yıldır açık’

ULUSLARARASI ‹liflkiler
Birimi, Erasmus Progra-
m› kapsam›nda güz döne-
minde üniversitemize ge-
lecek yabanc› ö¤renciler
için üniversitemiz ö¤ren-
cilerinden bar›nma ve
rehberlik konusunda yar-
d›m bekliyor.

Uluslararas› ‹liflkiler Biri-
mi Koordinatörü Ö¤r.
Gör. Zekiye Do¤an ö¤ren-
cilerimizin, önceki y›llar-
da oldu¤u gibi, konuk ö¤-
rencilere konaklama ve
rehberlik konusunda des-
tek vereceklerine inand›k-
lar›n› söyledi. Bu konuk-
severli¤in üniversitemize

kolayl›k sa¤layaca¤›n› ve
ö¤rencilerimize de büyük
yararlar› dokunaca¤›n›
belirten Zekiye Do¤an,
“Ö¤rencilerimiz hem ya-
banc› dillerini gelifltirme
ve pratik yapma konusun-
da büyük flans yakalaya-
cak, hem de farkl› ülke ve
kültürden bir yabanc› ar-
kadafl edinecekler” dedi.

Geçti¤imiz ö¤retim y›l›n-
da 45 ö¤rencinin üniversi-
temize geldi¤ini hat›rla-
tan Ö¤r. Gör. Zekiye Do-
¤an,  Anadolu Üniversitesi
ö¤rencilerinin konuk ö¤-
rencilere bar›nma ve reh-
berlik konusunda çok du-

yarl› oldu¤unu kaydetti.
Do¤an, Fransa, Almanya,
Slovenya ve Belçika gibi
dünyan›n çeflitli ülkelerin-
den gelecek ö¤rencilere
üniversitemiz ö¤rencileri-
nin yard›mc› olacaklar›na
inand›klar›n›  ve bahar
döneminde de gelen ö¤-
renci say›s›n›n da artma-
s›n› istediklerini söyledi.

Konuk ö¤rencilerle evini
paylaflmak ya da onlara
Eskiflehir’de ve Anadolu
Üniversitesi’nde rehberlik
etmek isteyen ö¤renciler
üniversitemizin web say-
fas›ndaki Uluslararas›
‹liflkiler Birimi linkinden

form doldurarak yard›m-
c› olabilecekler. Formlar
doldurulduktan ve Tu-
rizm ve Otel ‹flletmecili¤i
Yüksekokulu’ndaki Eras-
mus Ofisi’ne tes-
lim edil-
d i k t e n
s o n r a
d e ¤ e r -
lendir -
m e y e
al›nacak. 

Konukseverliği gösterme zamanı

Ö¤r. Gör. Zekiye Do¤an



YAZ tatiliyle birlikte Ana-
dolu Üniversitesi yeni ö¤-
retim y›l›n›n haz›rl›klar›na
bafllad›. Çeflitli birimlerde-
ki yap›m ve onar›m çal›fl-
malar› nedeniyle üniversi-
temiz kampusleri adeta bir
flantiye görünümü ald›.

Yap› ‹flleri ve Teknik Da-
ire Baflkan› Bülent Usta-
o¤lu, ö¤retim y›l›n›n sona
ermesiyle Yunusemre ve
‹ki Eylül Kampusleri ile
Porsuk Meslek Yükseko-
kulu’nda  birçok birimin
bak›ma al›nd›¤›n›, yap›m
ve onar›m çal›flmalar›n›n
büyük bölümünün yeni
e¤itim-ö¤retim y›l›na ye-
tifltirilece¤ini söyledi. Bü-
lent Ustao¤lu, birimlerde-
ki çal›flmalar konusunda
Anadolu Haber’e aç›kla-
malarda bulundu.

MEDYA MERKEZ‹

Anadolu Üniversitesi med-
ya birimlerinin konufllan-
d›¤› binada yürütülen ça-
l›flmalarda, ahflap do¤ra-
malar de¤ifltirilerek yerle-
rine PVC çerçeveler ve ›s›
camlar tak›ld›. Seramik,
fayans ve tesisatlar›n tü-
müyle yenilendi¤i merkez-
de ayr›ca zemin PVC ve la-
minant parke ile kaplana-
cak. Merkezdeki çal›flmala-
r›n Eylül ay›n›n ilk hafta-
s›nda tamamlanmas› plan-
lan›yor.

YEMEKHANE MUTFA⁄I

Üniversitemiz ö¤renci ve
ö¤retim elemanlar›na hiz-
met veren yemekhanenin
mutfa¤›nda yap›lan yenile-
me çal›flmalar› devam edi-

yor. Tadilat süresince ye-
mekler ‹ki Eylül Kampusü
yemekhanesinde haz›rlan›-
yor. Taban bölümü, bakte-
ri oluflumunu ve kaymay›
önleyen epoksi ile kaplana-
cak olan mutfa¤›n, dav-
lumbaz ve ortam havalan-
d›rma sistemi de tamamen
de¤ifltiriliyor. Elektrik ve
su tesisatlar›n›n da  yeni-
lendi¤i mutfakta ayr›ca, es-
ki cihazlar›n yerine, pas-
lanmaz özelli¤e sahip yeni
cihazlar kullan›lacak. Ta-
mamen hijyenik bir orta-
ma kavuflacak olan mutfak
yeni ö¤retim y›l›n›n baflla-
mas›yla hizmete girecek.

AÇIKHAVA TES‹SLER‹

Çarfl› A yan›nda yap›lan
ve daha önce sadece saha-
lar› aç›lan aç›khava spor
tesislerinin; soyunma blo-
¤u, dufllar, kondisyon
merkezi, sauna, buhar ha-
mam›, vitamin bar; bas-
ketbol, futbol, voleybol ve
tenis sahalar›n›n bulun-
du¤u tesisler tamamlana-
rak, çevre düzenleme ça-
l›flmalar›na geçildi. Tesis-
ler, Anadolu Üniversitesi
çal›flanlar› ve ö¤rencileri-
nin hizmetine sunulacak.

‹ÇEM ve ECZACILIK

‹flitme Engelli Çocuklar
E¤itim Merkezi (‹ÇEM) ve
Eczac›l›k Fakültesi eski bi-
nas›ndaki ›slak hacim, se-
ramik, fayans ve tüm tesi-
sat sistemleri yenileniyor.
Binalardaki çal›flmalar,
yeni ö¤retim y›l›yla ta-
mamlanacak.

EEYO’YA  ASANSÖR

Engelliler Entegre Yükse-
kokulu’nda A ve D bloklar›-
n›n bodrum katlar›na,

merdivenler kullan›lmadan
malzemelerin afla¤›ya indi-
rilebilmesi amac›yla yük
asansörleri yap›l›yor. A¤us-
tos sonunda bitecek çal›fl-
malar›n ard›ndan A blok
bodrum kat› Atölyeler Ma-
mül Mal Stok Deposu, D
blok bodrum kat›n›n bü-
yük bir bölümü ise, Bilgi
‹fllem Merkezi ka¤›t stok
deposu haline getirilecek 

ÇATILARA ONARIM

E¤itim Fakültesi A ve B
bloklar›, Fen Fakültesi, Tu-
rizm ve Otel ‹flletmecili¤i
Yüksekokulu, D‹LKOM,
Edebiyat Fakültesi, Engel-
liler Entegre Yüksekokulu
ve Porsuk Meslek Yükseko-
kulu’nun çat›lar›nda, a¤›r
geçen k›fl mevsimi nede-
niyle onar›m ve yenileme
çal›flmalar› yap›l›yor. 

STADA YEN‹ TR‹BÜN

‹ki Eylül  Kampusü’nde
bulunan futbol sahas›n›n
tribün bloklar› inflaat› bit-
me aflamas›na geldi. Yeni
tribün çevre düzenleme ça-

l›flmalar›n›n tamamlanma-
s›n›n ard›ndan hizmete su-
nulacak. Di¤er yandan Yu-
nusemre Kampusü’ndeki
spor salonunun tribünleri
de tamamen de¤ifltiriliyor.
Çal›flmalar tamamland›-
¤›nda ahflap olan oturma
sistemi yerini koltuklara
b›rakacak. 

Tribünlerdeki basamak sis-
temi de geniflletilerek girifl
ve ç›k›fllar daha rahat hale
getiriliyor. Çal›flmalar›n
Uluslararas› Eskiflehir Fes-
tivali’ne yetifltirilmesi
amaçlan›yor.   Atatürk Kül-
tür ve Sanat Merkezi’nin
Rektörlük teras› alt›nda
kalan bölümüne ya¤›fll› ha-
valarda sorun yaflanmama-
s› için bir bilet giflesi yap›l-
d›. ‹ki bloktan oluflan Ana-
dolu Üniversitesi Çocuk
Yuvas› B blo¤undaki ahflap
do¤ramalar plastik do¤ra-
maya dönüfltürüldü. Islak
hacimler çocuklara uygun
hale getirildi ve fotoselli
musluklar yerlefltirildi. Ay-
r›ca tüm blo¤un içi ve d›fl›
onar›ld›.

Teknopark binas›n›n bod-
rum kat› yeniden düzenle-
nerek, rezerv mekanlar›
haz›rland›. Ayr›ca binan›n
bodrumuna f›r›n taraf›n-
dan girifl sa¤lanarak  olufl-
turulan rezerv mekanlar›
birimlere tahsis edilmeye
haz›r hale getirildi. Mü-
hendislik Mimarl›k Fakül-
tesi’nde Bilgisayar Mühen-
disli¤i Bölümünün  yan›na
109 araçl›k otopark ve Se-
ramik Araflt›rma Merkezi’-
ne giden yolda da a¤›r ta-
fl›tlar›n geçmesini sa¤laya-
cak servis yolu yap›larak
kullan›ma aç›ld›.
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Reklamların
ikna edici
rolü büyük

Yap› ‹flleri ve Teknik Daire
Baflkan› Bülent Ustao¤lu

Berk ÜTKÜ 

YABANCI Uyruklu Ö¤-
renci S›nav› (YÖS) sonu-
cuna göre Anadolu Üni-
versitesi’nde okumaya
hak kazanan adaylar,
(YÖS)  k›lavuzunda belir-
tilen kay›t için istenen
belgelerle birlikte, 4-11
Eylül tarihleri aras›nda
üniversitenin   fakülte ve
yüksek okullar›na   baflvu-
rarak kay›tlar›n› yapabi-
lecekler. 

Kesin kay›t yapt›rmayan
adaylar›n yerine ise  aç›k
kalan kontenjanlara ek
yerlefltirme yap›lmayaca¤›
bildirildi. Ayr›ca adaylar
kesin kay›t için istenilen
belgeleri Anadolu Üniver-
sitesi’nin www.anado-
lu.edu.tr  web sayfas›ndan
ö¤renebilecek. Farkl› ülke-
lerden  adaylar en fazla
e¤itim fakültelerini tercih
ediyor.

YÖS’e
başvurular
4 Eylül’de

‹LET‹fi‹M Bilimleri Fa-
kültesi Reklamc›l›k ve
Halkla ‹liflkiler Bölümü
ö¤retim üyesi Yard. Doç.
Dr. Rasime Ayhan Y›lmaz
Atina’da düzenlenen “4.
Uluslararas› ‹letiflim ve
Kitle ‹letiflimi Sempozyu-
mu”na televizyon reklam-
lar›n›n ikna edici ifllevleri-
ni araflt›rd›¤›  bir bildiri ile
kat›ld›. Çal›flmas›nda tele-
vizyon reklamlar›nda su-
nulan görsel  ögeler ile
metin içeri¤inin nas›l ikna
edici rol oynad›¤›n› araflt›-
ran Y›lmaz, örneklem ola-
rak Anneler Günü reklam-
lar›n› ald›. Y›lmaz, Nisan
ve May›s ay› içerisinde te-
levizyonda yay›nlanan An-
neler Günü reklamlar›n›
inceledi¤ini söyledi.

Y›lmaz araflt›rman›n so-
nucunda, “Reklamlarda
markan›n, anne ile çocu-
¤un görüntüsünün ve slo-
gan›n tekrar edilmesiyle
veya bir tak›m ça¤r›fl›mlar
kullanmak suretiyle tekrar
sa¤land›¤›n› ve tekrar›nda
reklam›n inand›r›c›l›¤›n›
artt›rd›¤›n›, genelleme ya-
p›ld›¤›nda, Nisan ve May›s
aylar›nda Anneler Gü-
nü’ne özgü reklamlar, da-
ha çok annelik imgesini
yo¤unlaflt›ran, sunulan
ürün ya da hizmeti ald›¤›-
m›zda annemizi ne kadar
mutlu edece¤imize yöne-
lik mesajlar tafl›yor” dedi.

Yunusemre Kampusü Spor Salonu’nun  ahflap oturma bloklar› yerini plastik koltuklara b›rak›yor. Medya Merkezi yep-
yeni bir görünüme kavuflurken, Mühendislik Minarl›k Fakültesi’nde de 109 araç kapasiteli bir otopark yap›ld›.

Anadolu yeni yıla hazırlanıyor
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A Milli Takım Çeliksoy’a emanet
BEDEN E¤itimi ve Spor
Meslek Yüksekokulu’ndan
Ö¤r. Gör.  Mehmet Ali Çelik-
soy, A Milli Hentbol Erkek
Tak›m›’n›n bafl›na antrenör
olarak getirildi. Böylece Çe-
liksoy, üniversitemizden A
Milli  kategorisinde antre-
nörlük için görevlendirilen
ilk akademisyenimiz oldu.
Daha önce 53  kez milli for-
may› tafl›yan Ö¤r. Gör. Çelik-
soy, yeni görevini,  milli ta-
k›mdaki hedefleri, Türk
hentbolünün sorunlar›n› ve
üniversitemizin hentboldaki
vizyonunu  Anadolu Haber’e
anlatt›. 

ONUR VER‹C‹

Üniversitemizin spor alan›n-
da bu düzeyde ilk kez temsil
edildi¤ini kaydeden Çeliksoy,
“ BESYO’dan baz› arkadaflla-
r›m›z daha önce y›ld›z ve
genç milli tak›mlarda antre-
nörlük yapm›fllard›. Ancak
ben A milli tak›m› çal›flt›ran
ilk ö¤retim eleman›y›m. Be-
nim için onur verici bir olay.
Hem Anadolu Üniversitesi
kurumunda,  hem de BES-
YO gibi bir okulda ö¤retim
eleman› olmak ve böyle bir
konumda bu göreve lay›k gö-
rülmek  benim için onur ve-
rici, flerefli bir görevdir. Be-
nim bu flans› yakalamamla
birlikte, BESYO da kendi
dallar›nda  böyle bir görev
için nitelikli olan tüm ö¤re-
tim elemanlar›m›z›n, önü-
müzdeki dönemlerde bu tür
görevlerde yer alacaklar›n›
umuyorum. Anadolu Üniver-

sitesi  her alanda oldu¤u gibi
BESYO olarak da belirli nite-
liklere sahip olan bir kurum-
dur” dedi.  

ÜN‹VERS‹TEM‹ZE
TEfiEKKÜRLER

fiu ana kadar oluflturdu¤u bi-
rikimlerinin kazan›lmas›nda
üniversitedeki akademisyen-
lik deneyimin çok önemli ol-
du¤unu belirten Çeliksoy, bu
sayede dünyada hentbolle il-
gili yap›lan çal›flmalar› daha
yak›ndan takip ededilebildi-
¤ini söyledi.   

Üniversitemizin katk›lar›yla
literatüre  ve dokümanlara
daha kolay ulaflabildi¤ini
kaydeden Çeliksoy, “Yeni bil-
gileri ve geliflmeleri okulum-
da uzmanl›k e¤itiminde ve
üniversite tak›m çal›flmala-
r›nda rahatl›kla kullanabili-
yorum. Bu konularda beni
her zaman destekleyen Ana-
dolu Üniversitesi üst yöneti-

mine, BESYO’nun  de¤erli
müdürü Prof. Dr. Çoflkun
Bayrak’a ve çal›flma arkadafl-
lar›ma teflekkür ediyorum”
fleklinde konufltu.

Üniversitemizdeki hentbol
faaliyetleri hakk›nda da bilgi-
ler veren Ö¤r. Gör. Mehmet
Ali Çeliksoy, Anadolu Üni-
versitesi’nde bu sporun
önemli branfllardan birini
oluflturdu¤unu ifade etti.
1990’l› y›llardan itibaren, k›z
ve erkek hentbol tak›mlar›-
m›z›n milli liglerde, süper lig-
lerde ve Avrupa kupalar›nda
üniversitemizi baflar›yla tem-
sil etti¤inin alt›n› çizen Çelik-
soy, “2000-2006 tarihleri ara-
s›nda Erkek Hentbol fiubesi
faaliyetine son vermiflti. An-
cak bu y›ldan itibaren erkek
hentbol flubesi yeniden faali-
yetlerine bafllam›fl ve bundan
sonra da öncelikle kampus
çevresindeki ailelerin ve
okullar›n ö¤rencilerinden alt

yap› oluflturmak üzere yeni
bir yap›lanmaya gidilecektir.
Bu sayede Eskiflehir ve Ana-
dolu Üniversitesi yeniden bir
ivme kazanacak ve milli tak›-
ma yetenekli hentbolcüler
yetifltirece¤iz” dedi.   
HEDEF 2007 DÜNYA
fiAMP‹YONASI 
Milli tak›mdaki hedeflerini
gerçeklefltirebilmeleri için
öncelikle haz›r hale gelmek
istediklerini belirten  Çelik-
soy, bu do¤rultuda Ekim
ay›nda bafllaycak olan Türki-
ye Hentbol Süper Ligi ve 1.
Ligi müsabakalar›n› izleye-
rek, yetenekli ve formda olan
sporcular› gözlemleyecekle-
rini söyledi. 

Milli tak›m olarak, ilk hedef-
ler’nin 2007 Dünya Hentbol
fiampiyonas› oldu¤unu belir-
ten Çeliksoy, “2007 Ekim
ay›nda, Almanya’da gerçek-
lefltirilecek elemelerde, biz
beflinci grupta yer al›yoruz.
Amac›m›z ilk sekiz tak›m
aras›nda kal›p, final gruplar›-
na kat›lmak olacak. Bunun
için önümüzdeki Ekim ay›n-
dan itibaren, yeni bir A Milli
Tak›m oluflturarak, yaklafl›k
13 kamp ve turnuvaya kat›la-
ca¤›z” dedi.

A Milli Hentbol Erkek Tak›-
m›’n›n özellikle altyap›dan
itibaren planl›, programl›  ve
uzun vadede  bir yap›lanma
içerisinde olmas› gerekti¤ini
kaydeden Ö¤r. Gör.  Mehmet
Ali Çeliksoy, bu yap›lanma
için öncelikle sporcularla bir-
likte yap›lacak olan kamp ve
müsabakalar›n çok yararl›
olaca¤›n› vurgulad›. 

E⁄‹T‹M Fakültesi Güzel
Sanatlar E¤itimi Bölümü
Res im-Ö¤re tmenl i¤ i
Program› özel yetenek s›-
nav›, 19 A¤ustos Cumar-
tesi günü E¤itim Fakülte-
si’ nde yap›ld›. Baflvuran
474 aday aras›ndan seçi-
lecek 60  ö¤renci, progra-
ma kesin kay›t yapt›rma
hakk› kazanacak. ‹ki afla-
mal› olarak gerçeklefltiri-
len s›navda, adaylar ilk
olarak canl› model çizimi
yapt›lar. 

Türkiye’ de devlet üniver-
siteleri aras›nda özel yete-
nek s›navlarn›n  ilk önce
Anadolu Üniversitesi tara-
f›ndan gerçekletirildi¤ini
belirten E¤itim Fakültesi
Dekan› Prof. Dr. Yüksel
Kocadoru, amaçlar›n›n
en iyi  ö¤rencileri seçebil-
mek oldu¤unu söyledi.
Kocadoru, “Türkiye’ nin
çeflitli liselerinden gelen
bu  ö¤rencilerin aralar›n-
da Anadolu Güzel Sanat-
lar Lisesi ve düz lise me-
zunlar› var. S›nav› erken
tarihte yapmaktaki ama-
c›m›z,  en iyi  ö¤rencileri
alabilmek” diye konufltu. 

KAYIT 4-6 EYLÜL’DE
K›rklareli’ nden özel yete-
nek s›nav›na kat›lmak
için gelen Asl› fianl›er ise,
s›navda zaman›n yetersiz
oldu¤unu ancak, iyi bir
sonuç bekledi¤ini belirtti.
fianl›er, “Anadolu Üniver-
sitesi' nin resim konusun-
da çok baflar›l› oldu¤una
inan›yorum.  Ö¤rencilerin
çal›flmalar› olsun, ö¤ret-
menler olsun hepsinin
gerçekten çok baflar›l› ifl-
leri var. Türkiye’de kendi-
lerini kan›tlad›klar› için
buray› seçtim” fleklinde
konufltu. fianl›er, s›nava
bir sene boyunca haz›rl›k
kurslar›na kat›larak haz›r-
land›¤›n› belirtti. Baflar›l›
olan  ö¤renciler, 4-6 Ey-
lül 2006 tarihleri aras›n-
da Güzel Sanatlar E¤iti-
mi Bölümü Resim-‹fl
Ö¤retmenli¤i Lisans
Program›na kesin kay›t
yapt›rabilecek. 

Ö¤r. Gör. Mehmet Ali Çeliksoy

ANADOLU Üniversitesi’nin,
The State University of New
York (SUNY) Empire State
College ile birlikte yürüttü¤ü
uluslararas› tezsiz yüksek li-
sans program› profesyonel-
lere ifl yerlerinden ayr›lma-
dan, kiflisel kariyer geliflim-
lerini sa¤lama f›rsat› sunu-
yor. Programa, herhangi bir
alanda lisans derecesi olan
ve en az üç y›ll›k ifl deneyimi
bulunanlar baflvurabiliyor.

DERSLER 14 HAFTA

Program hakk›nda bilgi ve-
ren Sosyal Bilimler Enstitü-
sü Müdür Yard›mc›s› Yard.
Doç. Dr. Mehmet Baflar,
programda derslerin olabil-
di¤ince etkileflimli, tekdüze-
likten ar›nd›r›lm›fl ve profes-
yonel iliflkilere katk›s› olabi-
lecek flekilde yürütülmesinin
amaçland›¤›n› söyledi.

Derslerin 14 haftal›k modül-
ler biçiminde tasarland›¤›n›
ve her modülün belirli bir
konuya iliflkin teorik aç›kla-
malar›, görsel ders malze-
melerini ve tart›flma sorula-

r›n› kapsad›¤›n› ifade eden
Baflar, kavramlar›n iflletme-
cilik konular›na uyarlanabil-
mesi ve beyin f›rt›nas› yapa-
bilmek amac›yla örnek olay
çal›flmalar›n›n yap›ld›¤›n›
kaydetti.

Program›n ‹ngilizce-Türkçe
içerikli, zorunlu ve seçmeli

derslerden olufltu¤unu an-
latan Yard. Doç. Dr.

Mehmet Baflar,
çift diploma ala-

bilmek için
ö¤renci le -
rin, her iki
k u r u m u n
z o r u n l u
ders l e r in i
baflarmalar›
ve seçmeli

derslerle birlikte 48 krediyi
tamamlamalar› gerekti¤ini
vurgulad›. Ö¤rencilerin ter-
cihine göre, bir dönemde en
az iki en fazla dört ders al›-
nabiliyor.  Mezuniyet için

gerekli toplam kredi ise en
az dört, en fazla 6 dönem-
de tamamlanabiliyor.
Yard. Doç. Dr. Baflar, zo-
runlu derslerin a¤›rl›kl›
olarak iflletme yönetimi ile
ilgili teorik altyap›y› olufl-
turmaya yönelik oldu¤unu
belirterek, seçmeli dersle-
rin ise ö¤rencilerin ilgi
alanlar›na göre yönlenebi-
lece¤i güncel konular› kap-
sad›¤›n› söyledi. 

Programa baflvurmak için
adaylar›n, herhangi bir
alandan lisans derecesinin
yan› s›ra en az üç y›l ifl de-
neyimi olmas› gerekiyor.
Adaylardan ayr›ca, TO-
EFL’dan 530 ya da bilgisa-
yar formatl› TOEFL’dan
197 puan, LES, GRE veya
GMAT s›navlar›ndan biri-
ne girip, LES’ten en az 50,
GRE’den 645 veya GM-
AT’ten 470 puan al›nmas›
isteniyor.

‹smail ‹LKSELV‹ 

fieyda DALGIÇ

Profesyonellere yüksek lisans
Yard. Doç.
Dr. Mehmet
Baflar
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E¤er Mühendislik bölümlerinde  akademik kariyer
yapmak  isteniyorsa, lisansüstü e¤itimi gerekli. Fa-
kat kendi iflinizi yapacaksan›z ya da baflka bir ku-
rumda çal›flacaksan›z, lisansüstü e¤itim vakit kayb›
olur. Çünkü sizi ifle alan kurumlar 3-6 ay gibi bir
süre e¤itime tabi tutuyorlar.Bu da akademik ola-
rak verilen e¤itimin o kurum için yetersiz oldu¤u-
nun kan›t›. Üniversitede kalmak istemedi¤im için li-
sansüstü e¤itim almay› düflünmüyorum.

Öğrencilere sorduk: Lisansüstü eğitim hakkında
ne düşünüyorsunuz, siz de lisansüstü eğitim almak ister misiniz?

Lisansüstü e¤itimin gerekli olup olmad›¤› kifliden
kifliye de¤ifliyor. Mesela ben akademik bir gele-
cek düflünürsem bu e¤itimi almam gerekir. An-
cak böyle bir düflüncem olmad›¤› takdirde lisan-
süstü e¤itim yapmak benim için çok gerekli ol-
maz hatta zaman kayb› bile olabilir. ‹fl hayat›na
at›ld›¤›m›zda e¤itim donan›m›m›z yan› s›ra geç-
miflte o ifl konusunda ne kadar tecrübe sahibi ol-
du¤umuza da bak›l›yor. 

Bir ö¤retmen aday› olarak lisansüstü e¤itimin akade-
mik aç›dan gerekli oldu¤unu düflünüyorum. Her ne
kadar Milli E¤itim Bakanl›¤›  lisansüstü e¤itimini k›-
dem fark› aç›s›ndan eskisi gibi yeterince destekleme-
se de bölümünü gerçekten seven ve kendini
gelifltirmek isteyen bir ö¤retmen aday› için lisansüs-
tü e¤itimin gerekli oldu¤una inan›yorum.

Eczac›l›k bölümü için lisansüstü e¤itiminin asl›n-
da pek gerekli oldu¤unu düflünmüyorum. Me-
zun olan arkadafllar ya eczane aç›yor ya da çe-
flitli ilaç flirketlerinde ifle bafll›yorlar. Ama sonuç-
ta e¤itim de önemli ve lisansüstü e¤itimi almak
isteyenlere de sayg› duyuyorum. Akademik ka-
riyer yapmak isteyenler için bu e¤itim bir ideal
oluyor ve bana göre bu yüzden sayg›y› hakedi-
yorlar.

Bence lisansüstü e¤itim belki herkesin de¤il ama
mesle¤i hakk›nda gelecekte gerçekten iyi fleyler
düflünen arkadafllar›m›z için gerekli. Bölümle il-
gili uzmanlaflmak isteyen ve mesle¤ini severek
yapacak olan herkesin lisansüstü e¤itim almas›n›
isterim. Akademik kariyer için de çok gerekli olan
lisansüstü e¤itimi, gerçekten bitirmeyi hedefle-
yenlerin gelecekleri için bir merdiven görevi üst-
lenecektir.      

Fakültemizin e¤itim anlay›fl› ve e¤itim tekni¤i-
nin meyvelerini Adli Yarg› Hakimlik s›navlar›nda
fakülte ö¤rencilerinin elde etti¤i baflar›larda gö-
rüyoruz. Lisansüstü e¤itimin kaliteyi artt›rmada
çok iyi bir avantaj sa¤lad›¤› kan›s›nday›m.Yine
de fakültemin lisans e¤itiminde de iddial› olma-
s› bana yeterli geliyor. Ama araflt›rmac› arkadafl-
lar için lisansüstü e¤itimin sa¤lam bir temel
oluflturaca¤›na inan›yorum.

Yüksek lisans› ben kendi gelece¤im için gerek-
siz görüyorum ancak, gerekli olan yönleri de
var. Örne¤in akademik kariyer yapmak isteyen
biri için gerekli olabilece¤ini düflünüyorum.
Özel flirketlerde veya devlet dairelerinde çal›fl-
mak isteyenler için gereksiz oldu¤una inan›yo-
rum. Akademik kariyer yapmak  gibi bir plan›n›z
yoksa en k›sa zamanda ifl hayat›na at›lmak, yük-
sek lisans yapmaktan çok daha mant›kl›.     

Lisansüstü e¤itim yapmay› düflünmüyorum.
Çünkü mezun olduktan sonra özel bir flirkette
çal›flmaya bafllayaca¤›m. Ancak bir çok durum-
da bu e¤itimi almak sizi di¤er insanlardan daha
nitelikli ve seçilebilir hale getiriyor. Yani ifl bul-
man›z› ve bulundu¤unuz konumu etkiliyor.
Akademik kariyer yapmak için ise yüksek lisans
en temel flart. Lisansüstü e¤itim duruma göre
gerekli ya da gereksiz olabilir.

Yüksek lisans e¤itimi bana kal›rsa gerekli. Çün-
kü birey e¤itimini gördü¤ü branfl›n hakimi ol-
mal› diye düflünüyorum. Ayr›ca yüksek lisans
e¤itimi bireysel geliflim için de çok önemli bir
faktör. ‹fl bulmak için lisansüstü e¤itim gün geç-
tikçe daha da önemli olmaya bafllad›. Mezun
ö¤renci say›s› çok fazla ve onlardan bir ad›m
öne ç›kmak için lisans diplomas› ile yetinmemek
gerekiyor.

Faruk fiEN / PMYO

Yüksek lisans yapmak istiyorum. Bölümüm d›fl›nda
ayn› zamanda Aç›kö¤retim Fakültesi ‹flletme
Bölümü’nde okuyorum. O yüzden yüksek lisans› ifl-
letme üzerine de¤il de, kendi bölümümde seçece-
¤im bir alanla ilgili yapmay› düflünüyorum. Mezun
oldu¤umda di¤er arkadafllar›mdan bir ad›m önde
bafllamak istiyorum. Sonuçta yönetici konumda ça-
l›flmay› ve daha fazla gelir elde etmeyi amaçl›yorum.

fiemsettin UYAR / ‹‹BF Duygu BAYRAKTAR / MMF

Eyüb Tar›k AKTAN / Fen Fakültesi

Çi¤dem AYIK / E¤itim Fakültesi

Güray GÜNAY / MMF Özen ERKEN /  AÖF

Kadir KIRLI / ‹‹BF

Hilal AKDEN‹Z / Hukuk Fakültesi  

Erhan TURAN / Eczac›l›k Fakültesi

Yüksek lisans e¤itimi, ifl hayat›nda sa¤layaca¤›
avantajlar nedeniyle gerekli. Yüksek lisans›n be-
lirli bir alanda uzmanlaflmaya, daha fazla aka-
demik çal›flmaya ve araflt›rmaya yönlendirdi¤i
görüflündeyim. Bireysel geliflimim için ve ifl
dünyas›nda yöneticilik kariyeri hedefledi¤im
için, iflletme, yönetim ve organizasyon veya
benzeri bir programda yüksek lisans e¤itimi al-
may› düflünüyorum.   

Hande MUTLU / MMF

Özellikle ‹dari Bilimler mezun say›s›n›n ülke genelin-
de fazla olmas›  ifl f›rsatlar› yakalamak için bir çok üs-
tünlü¤e sahip olmay› gerektiriyor. Lisansüstü e¤itim
bize bir çok ifl imkan› sa¤layabilecek bir olanak. Li-
sansüstü e¤itimi alanlar›n en az›ndan  lisans e¤itimi
alm›fl ö¤rencilerden daha avantajl› oldu¤unu düflü-
nüyorum. Üniversitede ö¤retim görevlisi olarak ka-
labilmenin ön koflulu olan LES ise kesinlikle gerekli
bir s›nav.

Çi¤dem ULUTAfi / Edebiyat Fakültesi


